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Commissie Leefomgeving   
Datum commissievergadering 27-11-2023 
 
 
 
Onderwerp:  Laatste begrotingswijzing 2023  
 
 

Advies commissie Leefomgeving: 
de voordracht Laatste begrotingswijzing 2023 als bespreekstuk door te geleiden naar PS van 11 december 
2023. 
 
Uittreksel van het concept-verslag Leefomgeving 27 november 2023:  
 
Eerste termijn commissie 
 
De heer Kanik (D66) beperkt zich tot een aantal vragen, want dit onderwerp is reeds in de commissie 
Bestuur van 27-11-2023 aan de orde geweest. 

• Was de indexering van de OD's daadwerkelijk niet nodig? 
• In 2023 is de subsidie voor Tata Steel slechts ten dele besteed. Kan het resterende deel op een 

later moment worden ingezet? 
• Wat is de achterliggende reden dat er maar  275.000 euro is verleend en er geen aanvragen meer 

worden verleend ten aanzien van de warmtetransitie en de netcongestie? 
• Hoe verklaart de gedeputeerde de verlaging van het budget voor de uitvoeringsregel netcongestie 

met 480.000 euro? 
 
De heer Heijnen (CDA) vraagt om opheldering over de subsidie voor Stichting Dorpswerk. In 2023 is er 
geen subsidie ontvangen omdat deze reeds ontvangen zou zijn in 2022. CDA vraagt of dit een structurele 
subsidie betreft. 
 
Gedeputeerde Olthof zegt toe uit te zoeken hoe het boekhoudkundig is gesteld met de subsidie voor 
Stichting Dorpswerk. 
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Gedeputeerde Olthof reageert dat de provincie rekening heeft gehouden met werkzaamheden die binnen 
Tata Steel hebben moeten plaatsvinden. De middelen zullen op een later moment beschikbaar moeten 
zijn.  
 
Statenlid Kostić (PvdD) wil van GS weten wat de voorwaarden voor Tata Steel zijn om de middelen te 
besteden. In de begrotingswijziging wordt namelijk gesteld dat er een deel van het geld van het Rijk niet 
wordt besteed in 2023. Kan dit worden besteed om in te zetten op handhaving? 
 
Gedeputeerde Olthof antwoordt dat deze middelen bestemd vanuit het Rijk zijn om energietransitie en de 
samenhangende procedures in gang te zetten. Hij heeft de details van de voorwaarden niet paraat. 
Resterend geld schuift echter door naar volgend jaar. Handhaving en toezicht is reeds opgenomen in het 
plan van aanpak dat samen met de omgevingsdienst is ontworpen. 
 
Statenlid Kostić (PvdD) zou de voorwaarden achteraf toegestuurd willen krijgen. 
 
Gedeputeerde Olthof zegt toe dat PS deze voorwaarden toegestuurd krijgen. 
 
Gedeputeerde Kocken komt schriftelijk terug op de resterende vraag van D66 over de subsidieaanvraag 
omtrent warmtetransitie en netcongestie. 
 
Gedeputeerde Beemsterboer legt uit dat GS rekening hebben gehouden met een hogere indexatie dan de 
OD's in hun eigen begrotingen hebben doorgevoerd. Dit is hersteld.  
 
De voorzitter constateert dat alle vragen zijn beantwoord. 

 


